



8D7N West Coast United States of America

美国西海岸天使之城

PRIVATE
TOUR
4 TO GO

T/C: GA-8LAXW



Antelope Canyon



Day 1: Arrive Los Angeles (LAX)

抵达洛杉矶

On arrival at Los Angeles Airport, you will be welcomed by our representative and transfer to city for short city tour. Transfer to Santa Monica State Beach and enjoy free time shopping at 3rd Street Promenade, a pedestrian mall esplanade, shopping, dining and entertainment complex in the downtown area of Santa Monica. Proceed to Crypto.com Arena and Dolby Theatre, and photo stop at Hollywood Walk of Fame. View of TCL Chinese Theatre, one of Hollywood's most iconic and memorable sites.

抵达洛杉矶机场后，将会有导游迎接您并送往市区。接送至圣莫妮卡海滩，在圣莫妮卡市中心第三街行人徒步区尽情购物，这里聚集购物、餐饮和娱乐中心于一体。前往参观斯台普斯中心竞技场和杜比剧院，并在好莱坞星光大道拍照留念。外观中国戏院，好莱坞最具标志性和令人难忘的场所之一。

Day 2: Los Angeles

洛杉矶

Enjoy your free day or you may choose for Universal Studios Hollywood as your optional day tour.

全天享受自由活动或你可选择到全世界最大的电影制造厂好莱坞环球影城一日游

**Optional Hollywood Universal Studio with return transfer: To be advised during tour

Meals: Breakfast

用餐: 早餐



Day 3: Los Angeles – San Diego

洛杉矶 – 圣地亚哥

After breakfast, transfer to San Diego (200km). Proceed to Naval Base San Diego, one of the largest Navy installations in the Pacific and home to 60 combat and auxiliary ships and more than 200 shore commands. Visit Balboa Park, one of the oldest parks in the United States. Continue to Old Town San Diego, presents the opportunity to experience the history of early San Diego by providing a connection to the past. Transfer back to Los Angeles.

早餐后，乘车前往圣地亚哥（200 公里）。前往圣地亚哥海军基地，这是太平洋地区最大的海军基地之一，拥有 60 艘战斗舰和辅助舰以及 200 多个岸上司令部。参观美国最古老的公园之一巴尔波亚公园。继续前往圣地亚哥老城区，老城保留着十九世纪的古朴建筑和宁静风貌，同时又充满着热烈浓郁的墨西哥风情。随后返回洛杉矶。

Meals: Breakfast

用餐：早餐

Day 4: Los Angeles – Desert Hills Premium Outlets - Laughlin

洛杉矶 - 沙漠奥特莱斯 - 拉芙琳

After breakfast, proceed to Desert Hills Premium Outlet, home to the largest collection of luxury outlets in California, you may enjoy your own free time to shop here (3 hours), transfer to Laughlin, city on the Colorado River in the far southern tip of Nevada, especially known for its casinos and outdoor recreation neighborhoods.

早餐后，前往加州最大的奢侈品购物中心沙漠奥特莱斯，各种国际奢侈品都能在此找到，享受自由购物时间（3 小时），前往拉芙琳，位于最南端科罗拉多河畔的城市劳克林内华达州，以其赌场和户外休闲区而闻名。

Meals: Breakfast

用餐：早餐



Grand Canyon National Park

Day 5: Laughlin – Grand Canyon National Park - Flagstaff

拉芙琳 – 大峡谷国家公园 - 弗拉格斯塔夫

After Breakfast, transfer to the city of Kingman, known as "The Heart of Historic Route 66" and has plenty of classic US 66 attractions. You may visit to this unique small town by your own. Proceed to Grand Canyon National Park, offers one of the most visible examples of a worldwide geological phenomenon known as the Great Unconformity, in which 250 million-year-old rock strata lie back-to-back with 1.2 billion-year-old rocks (*subject to weather conditions*).

早餐后，前往金曼市，这小镇有“历史悠久的 66 号公路的中心”之称，拥有众多美国 66 号公路的经典景点。您可以自己游览这个独特的小镇。前往大峡谷国家公园，这里是世界地质现象最明显的例子之一，其中 2.5 亿年前的岩层与 12 亿年前的岩石背靠背排列，形成了一幅美好的风景（视天气情况而定）。

Meals: Breakfast

田餐 · 早餐





Day 6: Flagstaff – Las Vegas

弗拉格斯塔夫 – 拉斯维加斯

After breakfast, travel to Horseshoe Bend, six million years ago, the region around Horseshoe Bend was much closer to sea level, and the Colorado River was a meandering river with a nearly level floodplain. Between six and five million years ago, the region began to be uplifted. Continue to Antelope Canyon, upper Antelope's summer light beams that shine through its walls are one of the reasons that Antelope Canyon is so popular (*subject to weather conditions*).

早餐后前往马蹄湾，六百万年前，马蹄湾附近地区更接近海平面，科罗拉多河是一条蜿蜒曲折的河流，河滩近乎平坦。其中的一小段，由于河湾环绕的巨岩形似马蹄，所以叫作了“马蹄湾”。继续前往羚羊峡谷，羚羊峡谷是世界上著名的狭缝型峡谷之一，阳光透过狭窄的开口，在尘土飞扬的空气中产生不同的光线，经由不同角度折射在岩壁上产生的奇景如梦似幻。（视天气情况而定）

Meals: Breakfast

Day 7: Las Vegas – Los Angeles

拉斯维加斯 – 洛杉矶

After breakfast, transfer to “The City of Angels” Los Angeles. On road stopover at Premium Outlet to enjoy shopping.

早餐后，送往天使之城洛杉矶，在路途中停留于沙漠中的小镇 - 巴斯通奥特莱斯享受购物乐趣。

Meals: Breakfast

用餐：早餐



Premium Outlet

Day 8: Los Angeles (LAX)

洛杉矶

After breakfast, free at leisure until transfer to airport for flight departure.

早餐后，自由活动直到送往机场。

Meals: Breakfast

用餐: 早餐



Sequence of itinerary subject to arrangement

Hotel	Traveling Period: 07 th FEB 2023 – 29 th FEB 2024 [Normal Season]			
	Ground Arrangement – MYR (Per Person) FROM			
	Twin Sharing			
	GV 4	GV 6	GV 10	Single Supplement
3* + 4* star or similar	21,048	12,318	9,378	2,498

Hotel Name (3* / 4* star or similar)	City	No of Night
Lincoln Monterey Park or similar	Los Angeles	3
Tropicana Hotel or similar	Laughlin	1
La Quinta Inn & Suites by Wyndham or similar	Flagstaff	1
Circus Circus Hotel or similar	Las Vegas	1
Bookhurst Plaza Inn or similar	Los Angeles	1

Remarks:

- 1) Malaysian need visa to enter United States of America, please refer link <https://www.ustraveldocs.com/my/> self-apply and approximately USD160 visa fees per person shall pay directly to US embassy. Please fill up online application form before arrange appointment to Embassy.
- 2) **Private Tour** Min. GV.4 per booking with English speaking driver cum guide
- 3) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 4) Non-refundable deposit of **RM 1000/Pax** upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 5) **7 Nights' 3* + 4* Accommodations** with daily Hotel Breakfast and meals as per itinerary
- 6) All airport transfers as per above itinerary
- 7) Peak seasons surcharge applies – 13 Sep 2023 – 08 October 2023
- 8) Compulsory **Tipping** for Driver and Guide **RM780** /per Tour /per pax.
- 9) Coach using 7-seater MPV (for 4 pax) or 15-seater mini coach (for 6 pax and above)
- 10) Exclude all personal expenses, exclude lunch and dinner.
- 11) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 12) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 13) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any). * Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 11.00.
- 14) **Child twin share** = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share), Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare.
- 15) **Time different** Malaysia is 16 hours ahead of Los Angeles - **Currency** USD – US Dollar or credit card are widely accepted
- 16) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.

For Enquiry, please check the: <https://www.goldendestinations.com>

